
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-05, § 24 

 

 Tid: 5 november 2008 kl 17.00 – 17.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 november 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp) §§ 1-26 

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §§ 27-30 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Mårten Frumerie, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 24 

Stöd Cyklopen – för ett Stockholm av fri kultur. Svar på skrivelse från 

Lotten von Hofsten (v) 

Dnr E2008-000-01627 

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Skrivelsen besvaras med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 10 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställde sig bakom kontorets förslag. (se 

 beslutet) 

 

2) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

 Tigerschiöld (mp) föreslog följande: 

 

1. Ett undantag görs för att bekosta Cyklopens bullermätning. 

2. Exploateringskontoret får i uppdrag att utreda möjligheten för Cyklopen att ha 

 tre eller fyra fester varje månad. 

3. Därefter anförs följande: 

Vänsterpartiet anser att en fest i månaden är väl snålt och att detta allvarligt 

inkräktar på Cyklopens verksamhet. Faktum är att Cyklopen fått just den marken 

anvisad för att den skulle vara ostörd. Dessutom rör det sig om en ideell 

verksamhet. Att vinstdrivande företag betalar sina egna bullermätningar är väl 

tämligen självklart, att ställa samma krav på ideella föreningar är det inte. Vi anser 

därför att vi dels bör utreda möjligheten att Cyklopen kan ha fler fester, förslagsvis 

tre eller fyra per månad, och dels helt enkelt göra ett undantag och bekosta 

Cyklopens bullermätning så att vi vet om det verkligen finns någon anledning till 

inskränkningar i Cyklopens verksamhet. Runt Cyklopen finns outnyttjad mark som 

ägs av kommunen. Det område som Cyklopen hyr borde utökas så att möjlighet till 

ytterligare aktiviteter som t ex. utomhuscafé, kan möjliggöras.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) och tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld 

(mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Lotten von Hofsten (v) instämmer i förslaget från (v). 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


